
Skolebestyrelsesmøde 5/12 kl. 17-20 

Deltagere: Diana, Bjarke, Karin, Kasper, Susanne P., 
Krishna, Mikkel, Mathias, Susanne R., Peter, Gitte, 
Jonas og Jette  
 
Vi slutter mødet af med lidt let juleanretning. 
 
Afbud: Bjarke, Elias, Karina 
Fraværende: Mathias  
 

 

Afbud:  
Referent: Jonas Højland 
Skribent til kort nyt: Kasper 

1. Nyt fra ledelsen (10 min) herunder orientering i 
forhold til musikværkstedet. 

Efter veloverstået musical er 
Knudsøordningen godt i gang med December 
traditionerne. Elevrådet skal rundt og 
bedømme den ”bedste” juledør.  
 
De kommende 0.Klasses forældre har været 
på besøg til oplæg med repræsentanter fra 6. 
klasse, Jette, Susanne og Jonas. Lige nu 
rammer vi mellem 28/30 elever til kommende 
skoleår. 
 
Samtaler til ny pædagog, der er fundet en 
kandidat. Hun får besked senere i dag. 
 
En lærerstilling er slået op, og der er samtaler 
D. 14 December. Mikkel deltager i 
ansættelsesudvalget. 
 
Der er aftalt møderække med 
musikværkstedet. 
 
Der har været afskedsreception for Per, og 
snarest afholdes der for Klaus og Pia. 
 
Gunnar fra Mølleskolen vil hjælpe 
Knudsøskolens tekniske afdeling, indtil at 
Ejendomsservicecentret har organiseret sig. 
 
Børnetallet stiger i 0-6 års området, og der 
ansættes en pædagogmedhjælper 
 
Det pædagogiske personale er påbegyndt et 
processuelt arbejde omkring en 
Fritidspædagogisk vision, der skal fungere som 
fundament for det vi gerne vil tilbyde børnene 
– fælles retning og fælles sprog. 
 



Vi har påbegyndt en ”mellemform” hvor 
Jeanett der er ”DSA” lærer sammen med 
Anastasiia understøtter ”modtager” børnenes 
sproglige udvikling. 
 

2. Nyt fra elevrådet (10 min) Elias er ikke til stede, Krishna spørger til 
hvordan de ”bruges/inddrages” i skolens 
drift/udvikling.  
 
Jette: Vi spørger gerne ind til elevrådets 
holdning til ex. Møblerne på skolen, 
undervisningsmiljø mv. De kommer også med 
forslag mv. 

3. Trivselsprincip – udkast drøftes (30 min) Jette gennemgår det udkast for Princippet, 
som Mathias har tilsendt. 
 
Princippet tilrettes af bestyrelsen. 
Jette justerer med de nye til rettelser og vil 
sende rundt, så tager vi en drøftelse ved 
næstkommende bestyrelsesmøde, til eventuel 
tilslutning. 

4. Budget 2024, bilag kommer inden mødet 

(30 min) 

Jette gennemgår budgettet for 2024. 
Budgettet godkendes af bestyrelsen. 
 
Skolen kigger på multibanen, børnene ønsker 
sig en multibane og vi undersøger økonomiske 
muligheder for en miljømæssig god løsning. 
Skolens bestyrelse vedtager indkøb af 
Madpakkehus til SFO som stilles i Børnehuset. 

5. henvendelse fra Niels Ebbesen skolen(NES) 

– bilag drøftes. Beslutning om 

Knudsøskolen ønsker at deltage i skrivelsen 

(20 min) 

Jette orienterer om det vedsendte bilag fra 
NES.  
 
Skolebestyrelsen vil ikke underskrive 
henvendelsen fra NES. Skolebestyrelsen 
beslutter sig for at tilslutte sig skrivelsen på en 
sådan måde at der opfordres til at genbesøge 
nuværende aftale, og sammen finde mulige 
alternative løsninger igennem dialog, på den 
problematik som NES belyser. Krishna skriver 
udkast til medlemmerne og herefter til NES. 

6. Ny skole orientering om status (10 min) Jette orienterer kort om hvor vi er i processen. 

7. Skoledistrikter orientering om status (10 

min) 

Krishna orienterer om at skolebestyrelsen er 
inviteret til dialog om distrikterne. Krishna, 
Susanne og Mikkel vil gerne deltage i dette. 

8. evt.  

Digital dannelse 

Punkt til næste møde: Sygefravær på 
Knudsøordningen 
 



Krishna & Gitte orienterer om at de arbejder 
på at finde en dato for møde om 
digtaldannelse 

  

 


